
MARIJANA RIMANIĆ:  

- Dobar dan i lijep pozdrav svima.  

Svoje pitanje upućujem Gradonačelniku. Prilikom predstavljanja Programa razvoja 

kulture Grada Zagreba najavljena je rekonstrukcija Kina Kalnik. Taj prostor bivšeg kina koji 

se nalazi na Črnomercu odnosno u gradskoj četvrti koja već duži niz godina nema, u kojoj 

nedostaje kulturnih sadržaja al' nedostaje i prostora za takve kulturne sadržaje i kako je 

najavljeno Kino Kalnik bit će prenamijenjeno u društveno-kulturni centar.  

Mene zanima u kojoj fazi je rekonstrukcija prostora Kina Kalnik i kada možemo očekivat da 

će taj prostor biti spreman za korištenje.  

A pored toga zanima me da li možda već sada znate koji tip programa će se tamo provoditi 

odnosno što susjedi i stanovnici Črnomerca ali i drugih zagrebačkih kvartova naravno mogu 

očekivati od tog prostora u programskom smislu. Hvala vam.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala vama. Odgovor će vam dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo pročelnice Višnić molim vas da vi odgovorite.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Pročelnica Emina Višnić izvolite.  

 

EMINA VIŠNIĆ:  

- Dobar dan, srdačan pozdrav svima.  

Hvala na pitanju. Kao što znate rekonstrukciju zgrade, ostatka zgrade Kina Kalnik 

koja doista sad već desetljećima stoji oronula u dijelu grada koji ste ispravno rekli gdje mu 

zbilja nedostaju kulturni sadržaji, dakle prve kulturne prostore imamo dalje prema centru 

grada tek od Teatra Exit i Knjižnice Vladimir Nazor. Dakle mi smo Grad, svi nadležni uredi 

koji su u to uključeni pokrenuli proces prije svega novelacije projektne dokumentacije koja je 

prije postojala. Sada se radi na novelaciji izvedbenog projekta. Upravo se, očekujemo 

otprilike za jedno mjesec, mjesec i pol dana da će novelacija biti gotova. Temeljem toga će se 

raspisivati javna nabava za radove. Sada je predviđeno da bi sami radovi mogli trajat otprilike 

10 mjeseci. Dakle sve skupa kad uzmemo u obzir očekujemo da iduće godine ćemo završiti 

radove. Sam projekt uključuje ne samo građevinske radove već i potpuno opremanje. Tamo 

ćemo imati jedan fleksibilni prostor koji će se moć prilagoditi različitim potrebama i za 

kulturne programe ali i drugim potrebama lokalne zajednice, ne znam, sastanke stanara, vijeća 

gradske četvrti i tome slično. Dakle radi se o prostoru, dvije dvorane plus naravno različite 

nus prostorije jedna od oko 170 duga oko 130 m2, međutim te dvije dvorane će imati pomičnu 

pregradu tako da će se od nje moći napraviti veća dvorana s otprilike 100 sjedećih mjesta.  

Evo ja se nadam da sam odgovorila na sva pitanja. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Želite li dodatno objašnjenje? Da. Izvolite zastupnica Rimanić.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Hvala puno na odgovoru.  

Posebno me veseli ovaj dio da će zajednica tamo naći svoj dom odnosno da će taj 

prostor bit namijenjen i programima u zajednici. Nadam se da će festival "Zapadno od centra" 



kojeg organizira gradska četvrt također tamo možda čak već i sljedeće godine održati svoj 

program.  

Dodatno me zanima da li već postoji ideja kako će se upravljati tim prostorom, hoće li 

to biti zasebna gradska ustanova ili će biti dio neke već postojećeg kulturnog centra?  

 

UPADICE iz klupa: - To je novo pitanje, novo pitanje.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- …tražit pojašnjenje …… ……  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Pojašnjenje, da. To je pojašnjenje vezano za to što će biti s tim prostorom.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dobro, samo vi objasnite.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Pitanje je vezano za to što će biti s tim prostorom.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Evo vrlo kratko.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- I u upravljačkom smislu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ubrzali ste mi zastupnicu kolega Župan.  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Izvolite pročelnice.  

 

MARIO ŽUPAN iz klupe:  

- A vidite da slušam.  

 

……(Istovremeni razgovor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- A sad molim bez rasprave da pročelnica može odgovoriti. Izvolite pročelnice Višnić.  

 

EMINA VIŠNIĆ:  

- Mi, moram… Hvala.  

Mi dakle planiramo i vidjet ćete u strategiji odnosno Programu razvoja kulture koji je 

danas upravo objavljen u javno savjetovanje, možete pogledat u pauzi, veliki niz investicija u 

kulturu, u kulturne prostora, jedan od njih je Kalnik međutim ne planiramo za svaku od tih 

zgrada novu instituciju kako se više-manje do sada radilo. Upravo suprotno. I danas je točka 

na sjednici osnivanje jedne nove ustanove po jednom novom modelu koja bi upravljala 

različitim prostorima za kulturu i pri tom bila učinkovita i jedan od prostora kojim bi ta 

ustanova upravljala je upravo i Kalnik. Hvala.  

 


